

DECLARATION (...continued) | إقرار (... يتبع)

4) I/We hereby consent that the information supplied relating to me/us, my/our account(s) with the Bank may be disclosed as may required by law court order or competent authority or agency under the provisions of applicable laws, usage and customs and/or otherwise to safeguard the interests of the Bank and that such disclosure may be transmitted electronically including by email.

5) I/We hereby agree that the Bank may at its sole discretion at any time and without notice, combine or consolidate any of my/our account in the bank in Dirhams or any other currency and set off or transfer any funds available to settle the primary as well as the supplementary card outstanding and obligations to the bank.

6) I/We have read, understood, acknowledged and agree that the Bank may refer my/our name and/ or any personal data required to any credit bureau or reference agency/agencies and/or make such references and enquiries as the Bank may consider necessary.

7) I/we consent to receive electronic communications and disclosures from the Bank in connection with the Card. I/We agree that the Bank can contact me/us by postal mail, email on your registered email/s or SMS the mobile number I/we have provided to HBZ or visit my/our office or residence to meet me/us or my/our authorised representative in connection with any of my/our account/s with the Bank. It may include contact from companies working on HBZ behalf to service my/our accounts including but not limited to courier companies, debt collection agencies or third party staff contracted by the Bank. I/we agree to update my/our contact information with the Bank when it changes.

8) I/we authorize the Bank as it considers necessary to obtain information from any credit bureau or agency or financial institution and Bank may use its approved verification agency or make references/enquiries from any source of information, for me/us or any director or partner or owner or authorise signatory or any person/entity nominated herein and I/we authorise the source of such information to provide the required information to the Bank on my/our behalf. I/we understand that I/we shall be liable for any costs, fees and expenses plus any Value Added Tax related to such queries.

9) I/we authorise the Bank to anytime at its absolute discretion to use or disclose the particulars and information provided herein or any information relating to my/our liabilities towards the Bank, of any other financial information including any breach of obligations or defaults in repayment or any other financial information to other financial institutions or Banks or debt collection agencies or credit bureaus. The information shared may be used by the financial institution or bank for assessing my/our requests for any financial products or services applied for.

10) I/we have read and understood and are aware of, and agree to be bound by the Bank's "Terms & Conditions" including, without limitation, "Terms & conditions for using the Bank Cards" available on the Bank's website at:
www.habibbank.com/uae/home/uaeHome.html.

11) I/we authorize the Bank or its authorized representatives to send copies of my signed documents, securities, legal notices or any other relevant documentation to the email address mentioned in this application or provided with my/our account opening form. I/We understand that if I/we require printed copies of any of my/our signed documents, we can contact my/our Relationship Manager or visit my/our branch. I/we undertake to inform the Bank of any changes in my/our address within seven (7) business days failing which the Bank will not be responsible for any consequences resulting from the lack of communication or notification.

4) وأوافق /نوافق بموجب ان المعلومات المعطاه للبنك والمتعلقة بشخصي وبحسابي /حساباتنا لدى البنك يمكن الكشف عنها /إفشاؤها من قبل البنك عند الطلب /الحاجة بواسطة المحاكم أو السلطة المختصة أو الوكالات تحت إشراق القوانين المطبقة في الدولة أو الاعراف أو العادات و/أو في حال العكس حماية مصالح البنك وذلك بان يمكن إفشاء الأسماء أو تفاصيل الحسابات عن طريق الإرسال بواسطة البريد الإلكتروني.

5) وبموجبه أوافق بان البنك وفقاً لسلطته التقديرية في اي وقت من الأوقات ودون إشعار أن يقوم بدمج و/أو توحيد اياً من حساباتي لدى البنك بعملة الدرهم أو اي عملة أخرى والقيام بالمقاصة أو تحويل اية أموال متوافرة في الحساب لتسوية المديونيات والالتزامات الخاصة ببطاقات الائتمان تجاه البنك. لقد قرأت وفهمت وأقر وأوافق على انه يجوز للبنك الإفصاح عن إسمي أو أية بيانات شخصية مطلوبة الي اي من مكاتب تحصيل الديون او وكالة/وكالات و/أو إجراء هذا الإفصاح كلما رأى البنك ذلك ضرورياً.

6) ان العميل بموجبه يوافق على قيام حبيب بنك اي جي زيورخ بالاتصال باي أطراف أخرى.

7) أوافق/ نوافق على تلقي الاتصالات الإلكترونية والإفصاحات من البنك فيما يتعلق بالقرض. بهذا توافق أنه في إمكان البنك الاتصال بك عن طريق البريد العادي أو المسجل أو البريد الإلكتروني أو الرسائل النصية القصيرة على رقم الهاتف المحمول الذي قدمته للبنك، أو زيارة مكتبك أو مكان إقامتك لمقابلتك أو مقابلة ممثلك المفوض بخصوص أي حساب/ حسابات مع البنك. قد يشمل ذلك الاتصال من الشركات التي تعمل نيابة عنا لخدمة حساباتك بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر البريد السريع والشركات أو وكالات تحصيل الديون أو موظفو أي طرف ثالث متعاقد مع البنك. بهذا توافق على تحديث معلومات الاتصال الخاصة بك معنا عند حدوث أي تغيير.

8) أفض / نفوض البنك حسبما يراه ضرورياً الحصول على المعلومات من أي وكالة أو مكتب إئتمان أو مؤسسة مالية أو أي بنك، ويجوز للبنك استخدام وكالة التحقق المعتمدة لديه أو طلب شهادات/ استفسارات من أي مصدر للمعلومات عني/عنا أو عن أي مدير أو شريك أو مفوض بالتوقيع أو أي شخص / كيان معين، بهذا أفض/نفوض مصدر هذه المعلومات لتوفير المعلومات المطلوبة للبنك نيابة عني/ نيابة عنا. من المفهوم لدي/ لدينا مسؤوليتي/ مسؤوليتنا عن أي تكاليف ورسوم ومصروفات بالإضافة إلى ضريبة القيمة المضافة متعلقة بهذه الاستفسارات.

9) أفض / نفوض البنك في أي وقت وفقاً لتقديره المطلق في استخدام أو الكشف عن التفاصيل والمعلومات الواردة هنا أو أي منها والمعلومات المتعلقة بالتزاماتي/ التزاماتنا تجاه البنك أو أي معلومات مالية أخرى بما في ذلك أي خرق للالتزامات أو التخلف عن السداد أو أي معلومات مالية لأي مؤسسات مالية أخرى أو بنوك أو وكالات تحصيل الديون أو مكاتب الائتمان. قد يتم استخدام المعلومات المشتركة من قبل المؤسسة المالية أو البنك لتقييم طلباتي / طلباتنا لأي منتجات مالية أو طلب للحصول على الخدمات.

10) لقد قرأت / لقد قرأنا وفهمنا وعلمنا ووافقنا على ذلك الالتزام بـ "الشروط والأحكام" الخاصة بالبنك على سبيل المثال لا الحصر، "شروط وأحكام استخدام حبيب بطاقات البنك" متوفرة على موقع البنك على الإنترنت:
www.habibbank.com/uae/home/uaeHome.html

11) أفض / نفوض البنك وممثليه المعتمدين لإرسال نسخ من المستندات الموقعة أو الأوراق المالية أو الإشعارات القانونية أو أي وثائق أخرى ذات صلة إلى البريد الإلكتروني المذكور في هذا الطلب أو مع نموذج فتح الحساب الخاص بي/بنا. من المفهوم لدي/ لدينا في حالة طلبي/ طلبنا نسخاً مطبوعة من المستندات الموقعة، إنه في إكثاني الاتصال بمدير العلاقات الخاص بي أو زيارة / فرعا. أتعهد / نتعهد بإبلاغ البنك بأي تغييرات تطرأ على عنواني / عنواننا خلال 7 (سبعة) أيام عمل وإلا لن يكون البنك مسؤولاً عن أي عواقب الناتجة عن عدم الاتصال أو الإخطار.

FOR OFFICE USE

SV

signature

Verified by _____

المفوض/ المفوضين بالتوقيع / authorized signatory(s)

NOTE:

- The customer understands that the Bank shall not be held responsible for any erroneous transaction(s) arising out of incorrect, incomplete or illegible details provided by the Customer.
- In the case of multiple signatories, authorized signatories must sign as per the account mandate.
- Form continued on next page.

ملحوظة :-
- في حالة تعدد الموقعين بالتوقيع يجب التوقيع وفقاً لتفويض الحساب
- إنه من المفهوم للعميل ان البنك لن يتحمل مسؤولية أي خطأ في معاملة أو معاملات يحدث نتيجة بيانات غير صحيحة أو غير مقررة أو ناقصة يقدمها العميل.
- يتبع في الصفحة التالية

تذكير هام | IMPORTANT REMINDER

To ensure your application is processed at the earliest, please:

- Provide the complete set of required documents. Missing documents or a delay in providing the requested information will significantly impact the turnaround time to process your application.
- Place your signature on all alterations or overwriting in the form.
- Complete the form accurately and ensure all sections are completed in full.
- Read the "Terms and Conditions" that are available with this application, note the Warnings at all times, read and sign the Key Facts Statement provided with this application.
- Please refer to the Schedule of Charges on our website at www.habibbank.com/uae/home/uaeHome.html or the Key Facts Statement for the applicable fees and charges.

لضمان مباشرة طلبك في أقرب وقت ممكن، يرجى:

- تقديم المستندات المطلوبة كاملة، إن نقصان المستندات أو التأخير في تقديم المستندات المطلوبة يؤثر بشكل مباشر على سرعة تناول وإجراء طلبك.
- ضع توقيعك على جميع التعديلات أو الكتابة فوق النموذج.
- أكمل النموذج بدقة وتأكد من إكمال جميع الأقسام بالكامل.
- اقرأ كافة "الشروط والأحكام" المتوفرة مع هذا الطلب، ولاحظ جميع التحذيرات، وقرأ بيان الحقائق الرئيسية، المقدم مع هذا الطلب مع التوقيع عليه.
- يرجى الرجوع إلى جدول الرسوم على موقعنا الإلكتروني www.habibbank.com/uae/home/uaeHome.html، أو بيان الحقائق الرئيسية لمعرفة التكاليف والرسوم المطبقة.

توقيع البنك | Bank Signature

Signature | التوقيع _____

Name | الإسم _____

اسم المقترض وتوقيعه | Borrower Name & signature

AUTHORIZED SIGNATORY(1):

Signature | التوقيع _____

Name | الإسم _____

AUTHORIZED SIGNATORY(2):

Signature | التوقيع _____

Name | الإسم _____

AUTHORIZED SIGNATORY(3):

Signature | التوقيع _____

Name | الإسم _____

لإستخدام المكتب | FOR OFFICE USE

Application status Approved Rejected Comments (if any) _____

SV

Recommended by _____

Approved by _____

Date

day

month

year

NOTE:

- The customer understands that the Bank shall not be held responsible for any erroneous transaction(s) arising out of incorrect, incomplete or illegible details provided by the Customer.
- In the case of multiple signatories, authorized signatories must sign as per the account mandate.

ملحوظة:-

- في حالة تعدد الموقعين بالتوقيع يجب التوقيع وفقاً للتفويض بالحساب
- إنه من المفهوم للعميل أن البنك لن يتحمل مسؤولية أي خطأ في معاملة أو معاملات يحدث نتيجة بيانات غير صحيحة أو غير مقروءة أو ناقصة يقدمها العميل.